
Komise školská Rady města Beroun

Zápis č. 3/2019

zjednání komise školské konaného dne 6. 5. 2019

od 16. 00 hodin v zasedací místnosti u obřadní síně.

Přítomni:

Členové komise: Mgr. Luděk Trejbal, Mgr. Jitka Haklová, Mgr. Ivana Ečerová, PaedDr. Hana
Fechtnerová, Mgr. Miroslava Holubová, Mgr. Eva Chlumská, Mgr. Eva Jakubova.

Hosté: Mgr. Dušan Tomčo, Ing. Michal Mišina, Ing. Simona Boldi, Ing. Jitka Štembergová.

Omluveni: Mgr. Antonín Leopold, Mgr. Miroslav Zbel.

Tajemnice komise: Mgr. Květuše Slavíková.

Ověřovatel zápisu: Mgr. Ivana Ečerová.

Program jednání:

l. Organizační záležitosti
2. Kontrola plnění usnesení
3. Aktuálm stav prací na rozšíření kapacit ZŠ (2. ZŠ Beroun a ZŠ Beroun-Závodí)
4. Demografické údaje a kapacita zákl. škol
5. Výsledky zápisů do l . roč. základních škol a zápisů do mateřských škol
6. Informace z j ednání zastupitelstva města a rady města
7. Aktuální stav na tvorbě MAP
8. Různé

Jednání

K bodu l - Zahájení - organizační záležitosti

Předseda komise konstatoval, že komise je usnášeníschopná.

Předseda komise jmenoval ověřovatelem zápisu Mgr. Ivanu Ečerovou.

Usnesení: Komise školská program jednání schvaluje ve výše uvedeném znění.
Hlasování: 7 pro - O proti - O zdržel se

K bodu 2 - Kontrola plnění usnesení komise

Kontrolu plnění usnesení komise provedl její předseda a konstatoval, že Zápis č. 2/2019
zminuleho, Jednání komise školské byl Předložen Radě města k projednání. UsnesenímÍ
210/15/RM/2019 ze dne 29. 4. 2019 Rada města bere uvedený zápis na vědomí.



Usnesení: Komise školská bere uvedené informace na vědomí.
Hlasování: 7 pro - O proti - O zdržel se

K bodu 3 - Aktuální stav prací na rozšíření kapacit ZŠ (2. ZŠ Beroun a ZŠ Beroun-
Závodí)

Ing Michal Mišina informoval přítomné členy školské komise a její hosty o probíhajících
výstavbách a rekonstmkcích v rámci berounských MS a ZŠ.

Mgr' Ludék TrcJbal doplnil informaci, že se ve spolupráci s OŠVA aktualizuje materiál
zohledňující plánovanou výstavbu ve vztahu ke kapacitám MS. Zpracovaný materiál bude
předložen Radě města.

Mgr Dušan Tomco shrnul posun v jednání s okolními starosty "tradičně spádových obcí"
k problematice podílení se na financování investičních nákladů spojených s docházkou žáka do
berounských ZŠ. Přednesl členům komise školské návrh na výpočet částky investičních
nakladů SP°Jenych s docházkou jednoho žáka do berounských škol a požádal přítomné o
případné další návrhy výpočtu.

Mgr. Miroslava Holubová doporučila neurčovat ve smlouvě pro konkrétní obec konkrétní
spádovou berounskou školu, ale stanovit školský obvod v rámci celého města. Dále doporučila,
aby obce platily částku na jednoho žáka jednou ročně, nikoliv za celou dobu docházky, jelikož
se stejně nedá předem přesně určit.

Ing; slmona Boldi - navrhla termín 30. 9., tj. k tomuto termínu školy určují počty žáků daného
školniho roku a odevzdávají je prostřednictvím Statistických výkazů, jako termín, k němuž by
mohly obce posílat částku na jednoho žáka.

Usnesení: Školská komise bere uvedené informace na vědomí a dává Radě města následující
dopomčení: Ve smlouvách s okolními obcemi nárokovat k 30. 9. daného roku, částku
odpovídající investičním nákladům na jednoho žáka, který dochází do některé berounské školy.
Cílem tohoto příspěvku je zajistit spolufinancování investičních výdajů města Beroun a
okolních obcí.

Hlasování: 7 pro - O proti - O zdržel se

K bodu 4 - Demografické údaje a kapacita škol

Mgr. Luděk Trejbal představil infonnace uvedené v podkladech pro komisi školskou týkající se
kapacit berounských ZŠ.

Mgr. Michal Mišina zmínil situaci v Králově Dvoře, kdy došlo rozhodnutím kraje k přijetí dětí
z okolních obci do MS. Následně pak došlo k situaci, kdy MS neměla dostatek míst pro děti ze
spádové oblasti.

Mgr Dušan Tomco doplnil, že se někteří starostové okolních obcí zmínili o nedostatečných
kapacitách jejich MS a nutnosti situaci řešit, například formou finančního příspěvku

Mgr. Jitka Haklová reagovala, že pokud budou po zápisech do MS volná místa, nemají problém
s doplněním kapacity MS ostatními dětmi z okolních obcí.

Ing Simona Boldi doplnila, že je nutné plánovat kapacitu MS z dlouhodobého hlediska, tedy
zohlednit postupně se naplňující kapacity MS ve vztahu k plánovaným výstavbám.



Usnesení: Komise školská bere uvedené informace na vědomí.
Hlasování: 7 pro - O proti - O zdržel se

K bodu 5 - Výsledky zápisů do l. roč. základních škol a zápisů do mateřských škol

Mgr. Luděk Trejbal shrnul informace uvedené v podkladech pro komisi školskou týkající se
počtu dětí, kteří přišli k zápisu do l. třídy ZŠ. Z přehledu je překvapivý počet odkladů, který je
oproti loňskému školnímu roku vyšší. Dále sdělil, že se otevře o jednu třídu více než v loňském
školním roce.

Mgr. Eva Chlumská informovala, že do Jungmannovy základní školy i nadále po termínu
oficiálních zápisů přicházejí další děti k zápisům.

Mgr. Ivana Ečerová potvrdila, zeje u nich situace stejná.

Mgr. Eva Chlumská se vyjádřila k počtu odkladů. Zmínila to, že některé děti jsou opravdu
sociálně nezralé, tudíž nepřipravené na školu a odklad jim je na základě toho doporučován.

Mgr. Jitka Haklová vnímá problém v tom, že i přes doporučení MS/ ZŠ tohoto doporučení
rodiče nedbají a žádají dítě do l. třídy umístit.

Usnesení: Komise školská bere uvedené informace na vědomí.
Hlasování: 7 pro - O proti - O zdržel se

K bodu 6 - Informace z jednání zastupitelstva města a rady města

Závěry rady města, které se týkají působnosti komise:
Usnesení č. 198/12/RM/2019 ze dne 3. 4. 2019 Návrh na změnu tajemníků komisí, kterým se
odvolává Jitka Zálomová z funkce tajemnice komise školské a jmenuje se Mgr. Květuše
Slavíková.

Usnesení č. 210/15/RM/2019 Zápis č. 2 zjednání Komise školské Rady města Beroun konané
dne 25. 3. 2019 ze dne 29. 4. 2019.
Usnesení č^ 211/15/RM/2019 ze dne 29. 4. 2019 Žádost o vydání souhlasu zřizovatele školy -
2. ZS a MS Beroun se zapojením do projektu Obědy do škol ve Středočeském kraji II. - OP
potravinové a materiální pomoci.
Usnesení č. 212/15/RM/2019 ze dne 29. 4. 2019 Žádost o vydání souhlasu zřizovatele školy -
mateřská škola Beroun, Tovární 44, se zapojením do projektu Obědy do škol ve Středočeském
kraji II. - OP potravinové a materiální pomoci.
Usnesení č. 213//RM/2019 ze dne 29. 4. 2019 Žádost o vydání souhlasu zřizovatele školy -
Jungmannova základní škola Beroun, se zapojením do projektu Obědy do škol ve
Středočeském kraji II. - OP potravinové a materiální pomoci.
Usnesení č. 214/15/RM/2019 Projekt Řemeslo má zlaté dno - dodatek č. l, vydám dodatku
k uzavřené smlouvě.

Usnesení: Komise školská bere informace na vědomí.
Hlasování: 7 pro - O proti - O zdržel se

K bodu 7 - Aktuální stav na tvorbě MaP

Ing. Jitka Stembergová informovala o průběhu realizace MAP a plánované aktualizaci akčního
plánu. Shrnula dosavadní průběh projektu a informovala přítomné o zrealizovaných akcích.



Závěrem sdělila, že 5. 6. dojde k dalšímu setkání koordinátorů MAP, kde budou prezentoval
NN0 a možnosti jejich využití pro MS/ ZŠ.

Mgt. Luděk Trejbal poděkoval Ing. Štembegové a pozval ji na další setkání koncem roku 2019.
kdy by znovu sdělila informace o dalším pokroku MAP.

Usnesem: Komise školská bere uvedené informace na vědomí.
Hlasování: 7 pro - O proti - O zdržel se

K bodu 8 - Různé

Mgr Miroslava Holubova zmínila problém parkování na Základní škole Beroun, Wagnerovo
náměstí. Doporučila zvážit možnost využití parkovacích stojanů pro kola, jako má například
Jungmannova základní škola nebo SOS a SOU Hlinky. Domnívá se, že by se tím mohFzTepšft
ranní silniční provoz.

Mgr. Luděk Jrejbal doručil zkontaktovat pana ředitele Mgr. Leopolda a dohodnout se s ním,
připadne dohodnout zahrnutí cyklistického stání do plánované projektové dokumentace na
úpravu Wagnerova náměstí.

Usnesení: Komise školská bere uvedené informace na vědomí.
Hlasování: 7 pro - O proti - O zdržel se

Po vyčerpání programu předseda komise ukončil její jednání v 17:40 hodin.

Zapsala: Mgr. Květuše Slavíková

Ověřila: Mgr. Ivana Ečerová ^

Předseda komise: M(



Komise školská Rady města Beroun

Prezenční listina

Datum jednání komise: 6. 5. 2019

Tajemnice komise: Mgr. Květuše Slavíková

Jméno člena

Mgr. Luděk Trejbal

Mgr. Ivana Ečerová

PaedDr. Hana Fechtnerová

Mgr. Jitka Haklová

Mgr. Miroslava Holubová

Mgr. Eva Chlumská

Mgr. Eva Jakubova

Mgr. Antonín Leopold

Mgr. Miroslav Zbel

Hosté:

Podpis
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Mgr. Dušan Tomčo

Ing. Simona Boldi

Ing. Jitka Stembergová

Ing. Miroslav Ureš
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